
                                       PROTOKÓŁ Nr XV/2012 
 
z XV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 18 kwietnia 2012r. w budynku administracyjnym 
Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 9˚˚ do 11.25.  
                                Ad.1.  Otwarcia XV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał  
Przewodniczący Rady Gminy Czesław Stępień.  Przywitał obecnych na Sesji radnych, sołtysów i 
gości zaproszonych.   
       Przewodniczący Rady poinformował,  Ŝe na ogólny stan 15 –tu radnych obecnych jest   
13-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Nieobecni na Sesji: Czesław Zeliasz, Jan Powroźnik. 
Lista obecności – w załączeniu. 
                               Ad.2. Wójt Adam Pałys zwrócił się do radnych o skreślenie z porządku 
posiedzenia  pkt 13) Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie 
przejściowego deficytu budŜetu Gminy, poniewaŜ uchwała ta nie będzie podejmowana,  
z uwagi na to, iŜ RIO nie wyda do niej opinii.  
Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek posiedzenia : 
    1. Otwarcie XV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
    2. Przyjęcie porządku XV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
    3. Przyjęcie Protokołu z  XIV  Sesji Rady Gminy. 
    4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  
    5. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy. 
    6. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 
     6a/ Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. 
    7. Interpelacje i zapytania radnych. 
    8. Uchwała w sprawie  przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Solec-Zdrój na lata 2012- 
       2020. 
   9. Uchwała w sprawie przyjęcia stanowiska o stanie oświaty w Gminie Solec-Zdrój. 
  10. Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych w   Gminie Solec-  
       Zdrój, warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz   ustalenia stawki opłat   
       za korzystanie z nich. 
  11. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2021. 
  12. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu  
        budŜetu Gminy. 
  13. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie  przejściowego deficytu  
         budŜetu Gminy ./skreślony/ 
  14. Uchwała w sprawie zaciągnięcia poŜyczki na wyprzedzające finansowanie. 
  15. Uchwała  w sprawie  zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej  zaciągniętych 
        zobowiązań budŜetu Gminy. 
  16. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Solec- Zdrój na 2012 rok. 
  16a/  Uchwala w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli postępowania Wójta  
       Gminy Solec-Zdrój w zakresie dzierŜawy pomieszczeń w Ośrodku Zdrowia w Solcu-    
       Zdroju. 
  17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
  18. Wolne wnioski i zapytania. 
  19. Zakończenie obrad.   
       Proponowany porządek posiedzenia  poddany pod głosowanie radnych, został  przyjęty  
jednogłośnie.                
                               Ad.3. Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeŜeń ani uwag do  



protokołu z  XIV Sesji Rady Gminy.  
Protokół uznany został za przyjęty .        
                                Ad.4. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania  
uchwał podjętych na XIV  Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag. 
Sprawozdanie - w załączeniu. 
                                Ad.5. Następnie Wójt  przedstawił informację o zarządzeniach  
wydanych  w okresie między Sesjami. 
Nie zgłoszono uwag ani zastrzeŜeń.  
Informacja – w załączeniu. 
                                  Ad.6. Sprawozdanie z realizacji  programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi z terenu gminy Solec-Zdrój za rok 2011, przedstawione przez Wójta Gminy, zostało 
przyjęte przez radnych bez zastrzeŜeń. 
                                   Ad.6a/ Bez zastrzeŜeń radni przyjęli sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny za okres I – III 2012 roku. 
                                   Ad.7. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali: 
Radny Jan śubrowski: 
- Mieszkańcy bloku otrzymali wyciągi z ksiąg wieczystych nie posiadają natomiast aktów 
notarialnych z przeprowadzonej regulacji  własności gruntów przy bloku. 
- Co dalej będzie z garaŜami, które nie zostały usunięte z pasa drogowego? 
- Mieszkańcy bloków są zadłuŜeni na kwotę 1500 zł. z tytułu naleŜności za usuwanie odpadów z 
kontenera. Niestety do pojemnika są równieŜ podrzucane śmieci przez osoby spoza bloku, a koszty 
ponoszą tylko mieszkańcy tych dwóch budynków. Konieczne jest rozwiązanie tego problemu. MoŜe 
kontener naleŜy przenieść w inne miejsce? 
- Matki małych dzieci z bloku zwracają się o zorganizowanie na części działki przejętej przez gminę 
od Spółdzielni Mieszkaniowej,  placu zabaw. 
- Czy po zimie  dokonano przeglądu dróg i czy są jakieś zniszczenia? 
- Odnowić przejścia dla pieszych. 
- Czy wszyscy właściciele działek za szkolą wyrazili zgodę na czyszczenie rowu? 
Radny Józef Zych: 
- Dokończyć rów przy drodze powiatowej. 
- Na zakręcie od Zagajowa na Kolonię Zagajów są uszkodzone słupki od oznakowania. 
- Ciąg drogi Solec – Zagórzany – „biała droga” jest bardzo zaśmiecony. 
- PoniewaŜ drugi przystanek na Chinkowie nie moŜe być ustawiony, jest propozycja, aby 
przewidziane środki  finansowe przeznaczyć na inny cel tego sołectwa. 
Radny Paweł Fortuna: 
-  Czy będzie oświetlenie na skrzyŜowaniu w Zielonkach? 
- Drogi po zimie są bardzo zniszczone i wymagają remontu, szczególnie droga: 
   Włosnowice – Solec, 
   Włosnowice - na lasek do p. Wieczorka. 
- Czy w tym roku będzie boisko w Solcu? 
Radny Włodzimierz Grabda: 
-  Mieszkańcy StraŜnika upominają się o wykopanie rowu wzdłuŜ  drogi na StraŜnik  oraz o 
utwardzenie drogi  przez StraŜnik do Konstantynowa. 
Radny Adrian Babiarz: 
- Kto wygrał przetarg na wykonanie placów zabaw? 
- PołoŜyć nową nawierzchnię na drodze Zborów – Piestrzec? 
Radny  Jerzy Łukasiewicz: 



- Wybudowany chodnik przy stawie w kierunku Zwierzyńca spowodował zwęŜenie drogi.  
- Czy będzie przedszkole w Zborowie w następnym roku szkolnym? 
- Wnioskuje, aby  od następnej sesji organizować je o godz. 8ºº.  
- śadne przepisy nie zobowiązują gminy do 50% udziału w budowie chodnika przez powiat. 
Radny Józef  Nowak: 
- Ustawić znak informujący gości przyjeŜdŜających do naszej gminy o hotelu w Kikowie. 
- Czy droga na Zagaje Kikowskie będzie remontowana? 
Radny Jerzy Kopeć: 
- Zabezpieczyć siatką boisko w Sułkowicach. 
- Czy moŜna juŜ korzystać ze środków funduszu sołeckiego? 
- Utwardzić pobocza w Sułkowicach. 
- W ubiegłym roku do Urzędu Gminy wpłynęło pismo informujące rolników  o moŜliwości uzyskania 
odszkodowania za zniszczone ogórki. Rolnicy nie zostali o tym poinformowani. 
Radny Jacek śótak: 
- Ustawić znaki drogowe przy nowej drodze wzdłuŜ cmentarza. 
- Przebudować chodnik przy ul. Słonecznej i wygospodarować przy nim miejsce na parking. 
Radny Stanisław śelazny: 
- Środki z funduszu sołeckiego przeznaczyć na kopanie rowów. Zebrać zgody właścicieli i wykonać 
przepusty. 
Radny Stanisław Doktór: 
- Poszerzyć drogę przez Wełnin o pas drogowy zamiast chodników. Czy prace z tym związane będą 
rozpoczęte w tym roku? 
- Czy w tym roku przewidywane są dalsze prace budowlane na drodze krajowej? 
- Kiedy będzie woŜony kamień na drogi gruntowe. 
- Kiedy będą place zabaw? 
Radny Kazimierz Pałys: 
- Konieczny jest remont drogi od Zwierzyńca do śukowa. 
Na wnioski i interpelacje skierowane pod adresem powiatu  odpowiedzi udzielił radny powiatu 
Andrzej Gądek: 
- Odbyły się przetargi na kopanie rowów i remonty dróg. Prace będą prowadzone sukcesywnie. 
Uszkodzone znaki drogowe zgłosi do wymiany. 
- Droga Zborów – Piestrzec jest w dobrym stanie i nie wymaga pilnie  nowej nawierzchni. 
W tym roku będą budowane drogi uszkodzone w wyniku powodzi. 
- Poszerzenie drogi w Zborowie zgłosi do powiatu.  
- Pobocza w Wełninie nie będą na razie robione, poniewaŜ na to potrzebne są duŜe środki finansowe. 
- Łamanie przepisów przez kierowców jeŜdŜących po drodze  z większym ładunkiem niŜ jest 
dopuszczalny naleŜy zgłaszać na policję . 
- Pobocze w Sułkowicach pozwala na swobodne poruszanie się po drodze. 
- Odszkodowania za ogórki były jedynie obiecywane. Rolnicy którzy składali wnioski nie otrzymali 
Ŝadnych pieniędzy. 
- Nie ma przepisów, które mówiłyby o 50% dofinansowaniu budowy chodników przez gminy. Jest to 
dobra wola samorządów. 
                          Ad.8. Przewodniczący Rady Czesław Stępień poinformował , Ŝe radni otrzymali  
projekt uchwały  do zapoznania się. Odbyły się równieŜ  posiedzenia komisji stałych Rady Gminy , 
podczas których mieli moŜliwość zgłaszania swoich uwag, poprawek i wydać stosowną opinię.  
Wszystkie przedłoŜone projekty  otrzymały pozytywną opinię komisji. 
         W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Czesław Stępień odczytał uchwałę w sprawie  
przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Solec –Zdrój na lata 2012 – 2020.  



Nikt nie zgłosił uwag w powyŜszej sprawie. Uchwała poddana pod głosowanie została przyjęta 
następującą ilością głosów: 
Za – 13,  
Przeciw – 0, 
Wstrzymało się – 0 . 
Uchwała Nr XV/73/2012 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Solec-Zdrój na lata 2012 - 
2020– w załączeniu.  
                        Ad.9. Odczytana i poddana pod głosowanie uchwała  w sprawie przyjęcia stanowiska o 
stanie oświaty w Gminie Solec-Zdrój została przyjęta następującą ilością głosów: 
- za przyjęciem – 12, 
- przeciw – 1, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała Nr XV/74/2012 w sprawie przyjęcia stanowiska o stanie oświaty w Gminie  Solec-Zdrój – w 
załączeniu. 
                        Ad.10. Bez uwag przyjęta została uchwała w sprawie  określenia przystanków 
komunikacyjnych. Odczytana i poddana pod głosowanie została przyjęta  13 głosami „za”, 0 – 
przeciw i 0 – wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XV/75/2012  w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych w Gminie Solec-
Zdrój, warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z 
nich – w załączeniu. 
                        Ad.11. Skarbnik Gminy Zofia Kopeć poinformowała, Ŝe otrzymała zawiadomienie od 
Wojewody  Świętokrzyskiego o zwiększeniu dotacji, stąd teŜ dotychczasowe projekty uchwał w 
sprawie WPF oraz zmian w budŜecie gminy na 2012 r. uległy zmianie, z powodu wprowadzenia 
odpowiednich zapisów wynikających  z zawiadomienia. 
Następnie radni przystąpili do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2011 – 2021.  
Przewodniczący Czesław Stępień odczytał  i poddał pod głosowanie uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała została przyjęta następującą ilością głosów: 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 . 
Uchwała nr XV/76/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2021  – 
w załączeniu.  
 Ad.12. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
na finansowanie planowanego deficytu budŜetu Gminy. 
Radny Jerzy Łukasiewicz zapytał o wysokość oprocentowania kredytu. 
Wyjaśnień udzielił Wójt, informując, Ŝe po podjęciu uchwały ogłoszony zostanie przetarg na ofertę 
bankową i wybrana zostanie najkorzystniejsza. W chwili obecnej niemoŜliwe jest więc określenie 
wysokości procentu. 
Poddana pod głosowanie uchwała została przyjęta głosami: 
Za- 12, 
Przeciw – 0, 
Wstrzymało się – 1. 
Uchwała Nr XV/77/2012 w sprawie zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu  
budŜetu Gminy – w załączeniu. 
                     Ad.13. /skreślony/ 
                     Ad.14. Nie budziła wątpliwości uchwała w sprawie zaciągnięcia poŜyczki na 
wyprzedzające finansowanie. Odczytana i poddana pod głosowanie została przyjęta  



13 – ma głosami „za”, 0 – przeciw  i 0 – wstrzymujących się. 
Uchwała nr XV/78/2012 w sprawie zaciągnięcia poŜyczki na wyprzedzające finansowanie – w 
załączeniu.  
                     Ad.15. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań budŜetu Gminy została odczytana i poddana pod głosowanie radnym.  Została podjęta 
następującą ilością głosów: 
Za przyjęciem – 11, 
Przeciw – 1, 
Wstrzymało się – 1. 
Uchwała Nr XV/79/2012 w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań budŜetu Gminy – w załączeniu. 
                     Ad.16. Nie budziła zastrzeŜeń uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy na 
2012 rok. Po jej odczytaniu za przyjęciem głosowało – 13 radnych,  
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 0 radnych.  
Uchwała Nr XV/80/2011 w sprawie  dokonania zmian w budŜecie gminy na 2012 r. – w załączeniu. 
                     Ad.16a. Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 
kontroli postępowania  Wójta Gminy Solec-Zdrój w zakresie dzierŜawy pomieszczeń w Ośrodku 
Zdrowia w Solcu-Zdroju.  
Nikt z radnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały. Poddana pod głosowanie została przyjęta 
następującą ilością głosów: 
 za przyjęciem – 12 radnych, 
przeciw – 0 radnych, 
wstrzymało się – 1 radny. 
Uchwała nr XV/81/2012 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli postępowania Wójta Gminy 
Solc-Zdrój w zakresie dzierŜawy pomieszczeń w Ośrodku Zdrowia w Solcu-Zdroju – w załączeniu. 
                     Ad.17. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje udzielił  
 Wójt Gminy Adam Pałys: 
- Akt notarialny na pewno będzie przekazany do Urzędu. Wówczas jego kopie zostaną przekazane 
mieszkańcom bloku. 
- W pierwszej kolejności opracowana będzie koncepcja zagospodarowania ciągu pieszo-jezdnego z 
miejscami parkingowymi przy ul. Słonecznej. 
 
- Grunt na którym stoją garaŜe jest własnością części mieszkańców bloku i spółdzielni mieszkaniowej. 
Niech więc właściciele decydują o dalszych ich losach . Gmina moŜe udostępnić działkę obok ujęcia 
gazowego na posadowienie garaŜy. Na umieszczenie garaŜu, równieŜ blaszanego, naleŜy posiadać 
jednak pozwolenie ze starostwa.  
- Plac zabaw obok bloku moŜe być zorganizowany na gruncie spółdzielni i do niej naleŜy kierować 
wnioski z tym związane. 
- Niestety mieszkańcy bloków we własnym zakresie muszą dbać o to, aby nikt obcy nie podrzucał im 
śmieci do kontenera. MoŜe dobrym rozwiązaniem byłoby ogrodzenie pojemnika i zamykanie go na 
klucz? 
- Drogi są obecnie przeglądane pod kątem zniszczeń  pozimowych.  Wykonawcą ich remontu i 
oznakowania będzie firma wybrana w drodze przetargu przez powiat, z którą Gmina podpisze 
stosowną umowę. 
- Do właścicieli rowu wysłane zostały zawiadomienia o moŜliwości wyczyszczenia rowu pod 
warunkiem wyraŜenia przez nich zgody. Osiem osób wyraziło juŜ zgodę, dwie wstrzymują się z 
podjęciem decyzji a jedna niestety nie wyraŜa zgody na  odmulenie. 



- Śmieci przy drogach będą posprzątane. 
- Zarządca drogi przez Chinków uznał, Ŝe nie ma moŜliwości  usytuowania tam drugiego przystanku . 
Rada Sołecka powinna podjąć decyzję na co przeznaczyć pozostałe im środki. 
- Cały czas ma na uwadze sprawę oświetlenia skrzyŜowania w Zielonkach.  
- Droga na Włosnowice będzie zrobiona w tym roku. 
- Boisko w Solcu będzie zrobione. Bramki i piłko-chwyt są juŜ do zamontowania. 
- Będą przeprowadzane remonty dróg dojazdowych, w tym równieŜ droga na Kostantynów od strony 
StraŜnika.  Musi być jednak wykopany rów, aby ją odwodnić. Na ten cel moŜna przeznaczyć środki z 
funduszu sołeckiego. 
- Odbył się juŜ przetarg na  transport kamienia i moŜna go juŜ wozić na  drogi. 
- Wykonawcą placów zabaw została firma EKSPODREW z Opoczna. Termin wykonania robót 
wyznaczony został na dzień 29 czerwca 2012 roku. 
- W sprawie poszerzenia zakrętu na drodze na Zwierzyniec będzie rozmawiał z Zarządem Powiatu. 
MoŜe na razie wystarczyłoby jego utwardzenie. 
- Do przedszkola w Zborowie jest zapisanych  13 dzieci, więc na pewno będzie działało w przyszłym 
roku szkolnym. 
- Tablicę informującą o hotelu w Kikowie jego właściciel powinien ustawić we własnym zakresie. 
- Droga na Zagaje Kikowskie będzie na razie doprowadzona do stanu przejezdności. Ponowiony został 
wniosek o przyznanie na jej budowę środków przeznaczonych na usuwanie skutków powodzi. 
- Siatka na boisku w Sułkowicach będzie załoŜona. 
- JeŜeli informacja o moŜliwości ubiegania się o odszkodowanie z tytułu szkód poniesionych w 
uprawie ogórków wpłynęła do Urzędu  drogą elektroniczną jako spam, to na pewno nie była czytana, 
gdyŜ spamy zostają od razu usuwane. 
- Wniosek o oznakowanie drogi wzdłuŜ cmentarza został juŜ złoŜony. 
- Przebudowa chodnika przy ul. Słonecznej będzie wykonana z funduszu sołeckiego. 
- Gmina  nie moŜe finansować materiałów na przepusty. MoŜe wykonawcy kanalizacji zostały jakieś 
rury i mógłby je przeznaczyć mieszkańcom na wykonanie przepustów? NaleŜy się z nim 
skontaktować. 
- ObniŜenie przepustu w łąkach będzie wykonane. 
- Notorycznie wysyłane są pisma o przyśpieszenie budowy drogi krajowej. Z uzyskanych odpowiedzi 
wynika, Ŝe budowa ciągu drogowego o długości 12 km 360 m uzaleŜniona jest  od posiadanych 
środków finansowych i moŜe być wykonana w 2012 r. bądź 2012 -2013. Jest to odcinek o 
najmniejszym natęŜeniu ruchu drogowego na drogach krajowych. 
- Droga do śukowa jest zniszczona i rzeczywiście wymaga pilnego remontu. 
                      Ad. 18. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali: 
- Pani Honorata Głuska: Do Rady Gminy złoŜyła skargę na działalność komisji przetargowej, która 
przeprowadziła przetarg na dzierŜawę pomieszczeń w ośrodku zdrowia w Solcu-Zdroju. 
Pomieszczenia, które zostały wydzierŜawione są wykorzystywane niezgodnie z ich przeznaczeniem. 
Działalność prowadzona przez aptekę nie naleŜy do  usług zdrowia, na co został ogłoszony i 
przeprowadzony przetarg. Nie zgadza się ze stanowiskiem Wójta Gminy, którego zdaniem dzierŜawa 
jest zgodna z prawem. Zwraca się do radnych o rozstrzygnięcie tego problemu. 
- Pan Wiesław Sowiński: Rozpoczęły się  prace rolnicze w polu. Do chwili obecnej Agencja nie 
wypłaciła dopłat  i rolnicy nie mają za co kupić paliwa czy nawozów. 
- Pani Krystyna   Liwara: Na górce w Zagórzanach zamontować próg zwalniający, poniewaŜ kierowcy 
poruszają się z duŜą prędkością i w tym właśnie miejscu najczęściej wyprzedzają innych, co stwarza 
duŜe zagroŜenie bezpieczeństwa. 
- Pani Teresa Kielin: Co będzie z kanalizacją w Magierowie? 
- Pan Kazimierz Pałys: Czy została juŜ zakończona sprawa budowy elektrowni wiatrowych? 



      Odpowiedzi udzielił Wójt Adam Pałys: 
- Na dzisiejszej Sesji została podjęta uchwała zlecająca komisji rewizyjnej kontrolę  prawidłowości 
wydzierŜawiania pomieszczeń w ośrodku zdrowia w Solcu-Zdroju. Sprawozdanie z wyników kontroli 
zostanie przedłoŜone na Sesji Rady Gminy. 
- Wypłata dopłat bezpośrednich jest opóźniona w wyniku przeprowadzonych kontroli w terenie. JeŜeli 
rozbieŜność w podanym przez rolników areale w porównaniu do wyników kontroli jest większa niŜ 
5%, wówczas w danej gminie przeprowadzana jest kontrola zmasowana. Taka kontrola została 
przeprowadzona w gminie Solec-Zdrój, z tego teŜ powodu przedłuŜony został termin wypłaty. 
- Próg na drodze w Zagórzanach nie moŜe być załoŜony.  Jest znak oznaczający teren zabudowany, 
zobowiązujący uŜytkowników do zmniejszenia prędkości. JeŜeli kierowcy tego nie przestrzegają to 
problem naleŜy zgłosić na policję, aby wzmoŜyła  kontrole na tym terenie. 
- Podpisana została umowa o dofinansowaniu budowy kanalizacji w Magierowie. Wykonanie prac 
przewidywane jest w okresie od jesieni  2012 do wiosny 2013. 
- Wyjaśnień w sprawie elektrowni wiatrowych udzielił Pan Grzegorz Jabłoński. 
Poinformował, Ŝe postępowanie w sprawie wydania opinii dotyczących usytuowania elektrowni 
wiatrowych o mocy 144 megawatów zostało umorzone, poniewaŜ wnioskodawca podjął decyzję o 
zmniejszeniu mocy do 96 megawatów i obecnie w tej sprawie prowadzone jest postępowanie. 
Wójt Adam Pałys dodał, Ŝe minister zdrowia wydał negatywną opinię odnośnie usytuowania 
wiatraków na terenie naszej gminy. NiezaleŜnie od tego  postępowanie w tej sprawie musi być 
przeprowadzone. 
                      Ad.19. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący Rady Czesław 
Stępień dokonał zamknięcia XV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
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